
 
Datum: 2 februari 2017 
Verslag: Algemeen Bestuur  Pagina 1 van 3 

 
 
 

Verslag   

 
 
Status CONCEPT 
vergadering Algemeen Bestuur 
vergaderdatum 2 februari 2017 

Deelnemers 
Provincie Utrecht  Mevrouw M. Pennarts (voorzitter)  
Gemeente Amersfoort   de heer M. Tigelaar 
Gemeente Baarn   Mevrouw M. de Koning-Van Ginkel 
Gemeente Bunschoten  de heer M Nagel 
Gemeente Eemnes  de heer N. Rood 
Gemeente Houten  de heer M. van Liere  
Gemeente Leusden  de heer E. van Beurden  
Gemeente Lopik  de heer G. Spelt  
Gemeente Nieuwegein  de heer P. Snoeren 
Gemeente Soest  mevrouw J. Pijnenborg 
Gemeente Utrecht  mevrouw L. van Hooijdonk) 
Gemeente Woudenberg  de heer G.A. de Kruif  
 
Ambtelijk RUD Utrecht 

  

Directeur  de heer H. Jungen 
Secretaris  de heer P. Verkerk  
Controller a.i.  De heer M. van Bockel 
Secretariaat  mevrouw N. van Ouwerkerk (verslag) 
 
 
 
 
1 - Agenda en mededelingen 
De voorzitter, mevrouw Pennarts opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Mevrouw Pijnenborg is 
verlaat. 
Mededelingen 

• De heer Pijpers, raadslid gemeente Amersfoort, neemt deel aan het overleg als toehoorder. 
• Mevrouw Pennarts deelt mee dat er een gesprek heeft plaatsgevonden tussen het DB, de OR en het MT 

van de RUD Utrecht naar aanleiding van vertrek van mevrouw (Saskia) Borgers.  
• Uitbreiding DB: de heren Tigelaar en de heer Snoeren zijn door het DB benaderd om DB lid te worden. 

 
2 - Verslag Algemeen Bestuur 1 december 2016 
Het verslag en de besluitenlijst van het Algemeen Bestuur RUD Utrecht d.d. 1 december 2016 worden 
vastgesteld. 
 
3.1 – Uitgangspunten nieuwe financieringssystematiek, bijdrageverordening 
De heer Spelt geeft een presentatie. De heer Van Liere vraagt waarom de focus niet op 1 systematiek wordt 
gericht. De heer Spelt deelt mee dat er enige behoedzaamheid in zit om eventueel tegenvallende risico’s op te 
vangen in het uurtarief. De heer Rood vraagt waar het DB zich zorgen over maakt? Als er een negatief saldo is 
dan moeten de deelnemers storten volgens de bijdrageverordening. De heer Spelt bevestigd dit maar als we 
terug moeten naar onze Raden dan hebben we wat uit te leggen. Er is nog veel onzekerheid over de kentallen en 
des te meer zekerheid we hierover krijgen des te kleiner worden de risico’s. Bij de heer Van Liere zitten de risico’s 
meer in de interne bedrijfsvoering. Mevrouw Van Hooijdonk vindt het een goed verhaal, het geeft veel inzicht. 
Maar haar zorg zit erg in de kentallen, net als bij de heer Van Liere. Ze is het niet eens met de conclusie om de 
kentallen tijdens het proces steeds meer te verbeteren. Ze wil de outputfinanciering pas gaan invoeren als de 
kentallen helder zijn. Bij de gemeente Utrecht liggen de kentallen nu 30% hoger. De heer Nagel is van mening 
dat als we de outputfinanciering uitstellen dat we dan terugkomen op een eerder genomen besluit. Mevrouw 
Pennarts concludeert dat de vraag is: hoe scherp zijn de kentallen? De heer Van Bockel deelt mee dat we de 
kentallen gaan aanscherpen zodat ze in september, door het AB, vastgesteld kunnen worden. De heer Spelt is 
van mening dat we juist met een gemixte vorm het risico kunnen nemen om aan de onderkant van de kentallen 
te gaan zitten. De heer Beurden vindt het een goed startpunt maar mist de maatschappelijk plus. De heer Van 
Liere stelt voor om een aantal waarborgen vast te stellen. Tijdschrijven en kentallen zijn heel belangrijk. De heer 
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Van Liere wil hier graag een keer op terug komen in het AB om tot besluitvorming over te kunnen gaan. 
Daarnaast is de 40 – 60 systematiek een vraagstuk. Mevrouw Pijnenborg is van mening dat het AB geen 
gezamenlijk beeld over kwaliteit heeft. Welke kant gaan we nu op bij de RUD? De heer Jungen vraagt of men de 
RUD als een productiefabriek wil neerzetten, of als een organisatie met een meerwaarde. Zijn voorkeur gaat uit 
naar het laatste. Hierbij weten we dat kwaliteit lastig is te meten. We gaan verbreden in taken en moeten 
absoluut concurrerend zijn. 
De heer Spelt vraagt aan het AB of de notitie een goed startpunt is en of het verder uitgewerkt kan worden door 
de financiële werkgroep. De heer Tigelaar vindt dit een goed startpunt maar hoe gaan we in de toekomst om met 
de vaste bijdrage. De heer Nagel vindt dat er te weinig stimulans in zit om meer plustaken naar de RUD te 
brengen. Als we meer plustaken hebben kunnen we ook de kwaliteit verbeteren. Met deze systematiek wordt het 
juist gestimuleerd om de plustaken niet onder te brengen. De uiteindelijke vraag is eigenlijk hoe wordt de vaste 
bijdrage verdeeld. De heer Van Bockel geeft aan dat of het nu plustaken of basistaken zijn, we hebben er 
overhead voor nodig. De uitvoering van taken vereist aansturing, werkplekken, surfaces enz. Derhalve lijkt de 
totale uren ter verdeling van de overhead een eerlijkere dan slechts de uren voor de basistaken.   
De heer Van Liere wil wel steun geven aan deze verdere ontwikkeling maar wil wel een ijkpunt hebben voor de 
kentallen en tijdschrijven. De heer Beurden sluit zich aan bij de heer Van Liere. Het AB wil in september niet voor 
een gedwongen feit komen te staan. 
Besluit: 
Het AB gaat akkoord met de uitgangspunten nieuwe financieringssystematiek als startpunt. Er komen ijkpunten 
voor het tijdschrijven en de kentallen en de 40 – 60 systematiek wordt verder uitgewerkt in de financiële 
werkgroep, waarbij ook naar de verdeling vast en variabel wordt gekeken. 
 
4.1 – Normenkader 2016 
De leden van het Algemeen Bestuur nemen kennis van de inhoud van het Normenkader 2016. 
 
5 – Stand van zaken 
Asbest: de heer Jungen wil een enthousiaste oproep doen om hieraan mee te doen. De heer Jungen kan meer 
informatie geven. 
 
6 – Rondvraag en sluiting 
De heer Snoeren deelt mee dat de laatste technische wijziging van de GR niet is behandeld in de Raad. Dit geldt 
ook voor de gemeente Leusden. Mevrouw Pennarts geeft aan dat dit de aandacht heeft van het DB. Er komt een 
procesvoorstel.  
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Besluitenlijst 
 
 
 

ALGEMEEN BESTUUR RUD Utrecht  
2 februari 2017 

 
Nr Besluit 
BO3.1 Het AB gaat akkoord met de uitgangspunten nieuwe financieringssystematiek als startpunt. Er komen 

ijkpunten voor het tijdschrijven en de kentallen en de 40 – 60 systematiek wordt verder uitgewerkt in de 
financiële werkgroep, waarbij ook naar de verdeling vast en variabel wordt gekeken. 
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M. Pennarts  H. Jungen 
Voorzitter  Directeur/secretaris 
 

 
 


